
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 5 / 2024

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 27 - mayo - 2024

Hora inicio / fin 20:08 h. - 21:20

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

Vecinos propuestos por los Grupos Políticos Municipales

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

Manuel Cebrino Jaén Grupo Político PP

Representantes de las AA.VV.

Miguel Angel Guillamón Naches AA.VV. VERGE DEL LLEDÓ

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

Miryam Sánchez Gragera AAVV LA ADUANA GRUPO LOURDES

Excusan su asistencia

Constantino Muñoz Alarcón AA.VV SANTA TERESA

Alberto Ramos Renau AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Gracia Rodríguez Moleno Vecina propuesta por la Alcaldesa

María España Novoa Grupo Político PP

No asisten

David Ariño Julián Vecino propuesto por la Alcaldesa

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de

Distrito Sur de fecha 29 de abril de 2024.

2º.- Informe del presidente.

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y Preguntas

En la Tenencia de Alcaldía Sur, en la calle Ricardo Catalá, esquina Joaquín Marqués,
siendo las 20:08 horas del día 27 de mayo de 2024, bajo la presidencia de Antonio
Ortolá Ortolá, presidente de la Junta y Consejo del distrito Sur, se reúnen los señores
y  señoras  arriba  señalados  al  objeto  de  celebrar  sesión  ordinaria  de  la  Junta
Municipal de Distrito Sur, con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta
para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión
pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de
Distrito Sur de fecha 29 de abril de 2024.

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 29 de abril
de 2024, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º. - Informe del presidente

Por parte del Presidente Antonio Ortolá Ortolá, se da cuenta de algunas cuestiones
que se expusieron en la anterior Junta, como son las que se citan a continuación:

Miguel Angel Guillamón Naches AAVV Verge del Lledó, se ha realizado la limpieza de
los  cristales  a  los  que  no  se  puede  acceder  de  la  AAVV  Verge  del  Lledó  el
10/05/2024.

Localización del huerto urbano que se anuló en la calle Onda por las obras de una
residencia de mayores, por el momento no se ha definido localización definitiva para
la ubicación del futuro huerto urbano.

José Luis Gómez Sánchez, AAVV San Bernardo, la limpieza de los contenedores del
final  del camí Pi Gros y vigilancia actividad de un taller cerrado que es quien tira
aceites y basuras.  La limpieza se realiza con asiduidad y desde Policía Local se

2

En cas de contindre este document
dades de caràcter personal objecte
de  protecció,  estos  es  troben
omesos o substituïts per asteriscos
(*)  o  per  PARTICULAR,  en
compliment  de  la  Llei  Orgànica
15/1999,  de  13  de  desembre,  de
Protecció  de  Dades  de  Caràcter
Personal. 

En  caso  de  contener  este  documento
datos  de  carácter  personal  objeto  de
protección, estos se encuentran omitidos
o  sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley
Orgánica  15/1999,  de  13 de diciembre,
de  Protección  de  Datos  de  Carácter

Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 A
4P

2G
C

7G
6D

ZT
5N

G
LT

W
4L

FM
ZF

F 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
 d

e 
16

 



requerirá al servicio UPROMA para la realización de las actuaciones oportunas para
la averiguación y, en su caso, denuncia de los hechos trasladados.

Que en la plaza donde se encuentra la AAVV San Bernardo sigue habiendo gente
con droga,  estando esta plaza muy concurrida por vecinos y menores. La Policía
Local  comunica  que  se  ordenarán  las  vigilancias  oportunas  para  la  detección,
denuncia, en su caso y realización de cuantas acciones correspondan para evitar los
hechos denunciados.
En fecha 09/05/2024 se publicó orden de servicio que se prolongará hasta el día 26
de  mayo  para  aumentar  la  vigilancia  por  el  GIP  en  turnos  de  tarde  y  noche.
Finalizada la vigilancia se realizará informe de servicios.

Iluminación  de  la  zona  de  la  caseta  de  la  Asociación  vecinal  de  la  AAVV  San
Bernardo,  ya que debido a la  falta  de luz,  hay mucha gente que se droga y tira
jeringuillas y residuos en la plaza,  siendo un peligro para vecinos y menores que
utilizan esta plaza, se va a instalar un proyector para adecuar la iluminación en la
zona de la caseta.

Conveniencia  de la  solicitud  de titularidad municipal  a Generalitat  de la  CV18,  se
comunica que como ya se dijo en la anterior junta de distrito, el cambio de titularidad
de la carretera CV-18, conlleva la cesión de la citada infraestructura por parte de la
GV  a  favor  del  Ayuntamiento  de  Castelló.  A  nivel  técnico  se  observa  que  la
infraestructura  cuenta  con  un  mantenimiento  adecuado,  con  acceso  a  vías
municipales, instalación de alumbrado, semáforos, pasos de peatones, vegetación,
paradas de bus, cicloruta. Se informa que cualquier petición se le puede trasladar al
titular de la vía.
El trámite del cambio de titularidad, es un trámite largo que requiere del consenso
entre  ambas  partes.  Indicar  que  el  Ayuntamiento  no  dispone  actualmente,  ni  en
previsión, de partidas económicas para el mantenimiento de las carreteras de otras
administraciones y que ello afectará al balance económico futuro del Ayuntamiento.
A nivel técnico no se justifica esta actuación. 

Constantino  Muñoz  Alarcón,  representante  de  AAVV  Santa  Teresa,  limpieza  y
retirada  de  basura  del  pasaje  del  barranco.  Tanto  el  cauce  como los  tubos  que
circulan bajo el camino Molins están limpios.
Se  girará  visita  de  inspección  para  la  reposición  el  espejo  roto  en  calle  Pozo
Progreso.

Miryam Sánchez Gragera, de la AAVV la Aduana grupo Lourdes, la limpieza de la
calle  Torrechiva hasta calle  Zucaina y Vallibona,  así como el pasadizo,  haya que
desbrozar  porque  está  lleno  de  hierbas.  Se  ha  dado  traslado  a  la  empresa
concesionaria para su limpieza. 
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Requerimiento a ADIF del arreglo de vallas del tren con agujeros que se encuentran
en colindantes a este pasadizo en calle Torrechiva. Se traslada la petición a ADIF
para su conocimiento y efectos oportunos. 

Muchos  gatos  en  la  zona  del  Family  Cash,  Camí  Sequiota  y  descampados  de
alrededor, que se tome medidas de esterilización o cualquier otra. En relación con las
colonias  de gatos  en  zona del  Family  Cash,  descampados de alrededor  y  Camí
Sequiota, se informe que no existen colonias autorizadas en las inmediaciones.
Las esterilizaciones con cargo al presupuesto municipal se deben realizar a través de
las  Asociaciones  Protectoras  de  Animales  que  perciben  la  subvención  anual
(Animales Callejeros, Amigos de los Animales (ASPAC) y Huellas Callejeras).
Ellas, sus asociados y personal colaborador son quienes se encargan de la recogida
de  los  gatos,  su  esterilización  y  posterior  devolución  a  su  hábitat  original.  Si  la
cantidad  de  felinos  aumenta  desproporcionadamente,  se  ha  observado  que  es
porque hay personas que los alimentan de continuo, por lo que los acostumbran a ir a
los sitios donde encuentran la comida y una vez está asegurada, se reproducen con
más rapidez. Los gatos callejeros no suelen dejarse ver a no ser por este motivo.
Si desde cualquier Asociación Vecinal, hay alguna persona que desee encargarse de
la recogida de estos animales pueden ponerse en contacto con alguna de las tres
Asociaciones  Protectoras  de  Animales  que  gestionan  estas  colonias,  pero  las
molestias no cesarán mientras se siga alimentando a los felinos sin ningún control.
Sería  conveniente,  que  la  Policía  Local  realizara  vigilancia  en  la  zona,  a  fin  de
detectar a la persona que alimenta y poderle extender el boletín de denuncia por el
incumplimiento de la ordenanza municipal de tenencia de animales en cuyo artículo
57.19) establece la prohibición de alimentar a animales silvestres.

Alberto Ramos Renau, representante de AAVV San Jaime grupo Roquetes, cambio
de los letreros de las calles del grupo que son de metal, por rótulos en cerámica y
que desde que se instaló el alcantarillado en Camí San Jaime, hay muchos baches y
están saliendo más, que se asfalte de nuevo. Se revisarán los letreros que faltan y se
pedirá presupuesto al proveedor para cambiarlos en cuanto se reciban. En cuanto a
los baches, se va a revisar el alcantarillado para ver el origen del problema.

Patricia  Puerta  Barberá,  representante  del  grupo  municipal  PSOE,  cambio  de los
contenedores de la calle L’illa Baleato a la acera del instituto, con el fin de que estén
todos juntos ya que dan a una guardería infantil y directamente a viviendas siendo
insalubre y teniendo mucho olor  en verano y utilizar  ese espacio para parada de
autobuses escolares. Se da aviso a la empresa para que se proceda al cambio de
ubicación solicitado. 

Quitar el rebaje para personas con discapacidad de la calle Manuel Azaña, junto al
CEIP Estepar,  ya  que  no hay paso  de cebra  ni  rebaje  en  la  acera  de enfrente.

4

En cas de contindre este document
dades de caràcter personal objecte
de  protecció,  estos  es  troben
omesos o substituïts per asteriscos
(*)  o  per  PARTICULAR,  en
compliment  de  la  Llei  Orgànica
15/1999,  de  13  de  desembre,  de
Protecció  de  Dades  de  Caràcter
Personal. 

En  caso  de  contener  este  documento
datos  de  carácter  personal  objeto  de
protección, estos se encuentran omitidos
o  sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley
Orgánica  15/1999,  de  13 de diciembre,
de  Protección  de  Datos  de  Carácter

Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 A
4P

2G
C

7G
6D

ZT
5N

G
LT

W
4L

FM
ZF

F 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 4
 d

e 
16

 



Consultado con movilidad, se informa que no se va a eliminar sino implementar otro
para crear un paso de peatones en las inmediaciones del colegio. 

Cambiar todos los contenedores de la calle Manuel Azaña situados en el 1 bis, a unos
metros más arriba, junto a la plaza aparcamiento personas con discapacidad, lugar
justo  esquina  donde  está  la  cocina  del  CEIP Estepar.  Inspeccionada  la  zona  se
considera que la ubicación de los contenedores es correcta y que además, justo a
unos metros de donde se solicitan ubicar los mismos, se encuentra otra batería de
contenedores. 

Arreglo de bolardos arrancados en todo el barrio sobre todo en la calle Manuel Azaña
junto a CEIP Estepar y en la salida  del CEIP Armelles (infantil).  Se ha realizado
inspección de la zona indicada y se procede a pedir presupuesto de los bolardos que
se necesitan al proveedor para reponerlos. 

Requerir a la empresa de telefonía que arregle la trapa en calle Manuel Azaña, ya
que está salida de su lugar y es peligroso. Se requiere a la empresa de telefonía para
que arregle la trapa de la citada calle. 

Que se recojan los restos de basura que hay fuera de los contenedores junto al CEIP
Estepar calle Manuel Azaña. Se ha dado aviso a la empresa concesionaria para su
recogida. Igualmente se informa que asiduamente se recogen los restos de basura
que hay fuera de los contenedores ya que inspeccionada la zona no están los restos
que aparecen en las fotos aportadas. 

Arreglo de aceras y bordillos rotos, rayas amarillas de vado sin pintar o despintadas
en la calle Manuel Azaña, junto al CEIP Estepar. Se revisará la acera y lo que esté en
mal estado se subsanará. El repintado de las rayas amarillas del vado es a demanda
del titular del mismo. Debe solicitar su repintado y abonar la tasa correspondiente
para ello. 

La placeta en el pasaje Levante, detrás de calle L’Illa Baletao, hay mucha suciedad,
cacas de perro, chavales haciendo botellón y consumiendo drogas, se vigile la zona y
se  limpie  y  se  coloquen  las  papeleras.  Inspeccionada  la  zona  el  16/05/2024  se
considera que la limpieza es correcta. La zona se limpia de Lunes a Sábado. Se ha
solicitado la instalación de tres papeleras en la zona indicada.

Arreglo o reposición de los bancos de la plaza L’Illa Baleato, están sucios, rotos y con
pintura levantada. Se procederá a la mayor brevedad posible a su adecuación. 
Informe del porqué los contenedores de orgánicos frente al CEIP Armelles los colocan
tan fuera de la línea de contenedores, es peligroso para el tráfico vial. Se colocan
fuera  de  la  línea  de  contenedores  porque  el  camión  es  robotizado  y  no  puede
acercarse más debido a la presencia de obstáculos. 
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Información sobre como está el tema de las obras de reforma del CEIP Armelles. No
se puede ofrecer ninguna información de carácter técnico en esta aspecto. 

Que junto a la alcantarilla de la plaza L’Illa Baletao hay un agujero peligroso y los
bancos  de  la  plaza  están  sucios,  sin  pintura  y  deteriorados,  que  se  cambien  o
arreglen. En cuanto al agujero, se ha pasado aviso a los compañeros de obras para
que  solucionen  el  problema.  Respecto  a  los  bancos,  se  procederá  a  la  mayor
brevedad posible a su adecuación. 

En la  zona de césped,  donde se encuentran las casetas de luz de la  plaza L’Illa
Baleato, se encharca la zona porque el riego está mal con el riesgo que conlleva que
esté esa zona inundada junto a la luz. Se revisa el riego y la programación para evitar
encharcamientos.

Que  se  arregle  el  patio  del  CEIP  Armelles  frente  Illa  Baletao,  el  suelo  está
completamente levantado, siendo inaccesible para niñas y niños que utilizan silla de
ruedas, además del riesgo que conlleva caídas del resto de niñas y niños por el mal
estado. Actualmente, se está evaluando el estado del patio para identificar las áreas
que  requieren  reparaciones  o  mejoras.  Este  proceso  de  evaluación  permitirá
determinar las necesidades específicas y planificar las actuaciones necesarias para
asegurar que el patio cumpla con los estándares de seguridad y calidad. Además, se
ha  solicitado  presupuestos  para  llevar  a  cabo  las  reparaciones  y  mejoras
identificadas.

Queja vecinal sobre un vado temporal de la empresa ENINTER, no entran vehículos,
hay escalón, lo tienen de almacén y aparcan sus furgonetas y coches en este vado, y
en la carga y descarga de enfrente. Se comunica que se inspeccionará y revisará la
concesión de vado temporal, y desde Policía Local comunican que se destinará el
servicio de tráfico oportuno para establecer medidas de control de tráfico.

3º.- Despacho extraordinario

No hay ningún asunto de Despacho Extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

Miguel  Angel  Guillamón  Naches  de la  AAVV Verge  del  Lledó,  manifiesta  que  en
cuanto a la contestación de la colocación del huerto urbano en la calle Onda, se
mantuvo  una  reunión  con  el  Concejal  y  el  Director  de  Servicios  Públicos  y
manifestaron que se ubicaría en el  terrero al  lado del Family  Cash,  que se iba a
destinar  a parking disuasorio,  o sea,  mitad del terreno para parking y mitad para
huerto urbano.
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Manifiesta su desacuerdo con la forma de gestionar ahora los huertos urbanos, ya
que  al  parecer  las  parcelas  las  va  a  adjudicar  el  Consejo  Agrario  Municipal.
Manifiesta  que  los  huertos  urbanos  en  los  barrios  se  debe  dar  preferencia  a  la
cercanía  de  los  vecinos  y  ser  utilizados  por  ellos,  también  gestionarse  como  se
estaba gestionando, desde la Asociación por riguroso orden de solicitud.
Que se solicite información sobre este tema.

En la calle Panderola con calle Rio Ebro hay un taller ilegal. Este local pertenecía a
talleres Beser y Altaba,  que estaban en Ctra.  Nacional  Wok Real,  solicita  que se
realice la vigilancia por la policía local que corresponda y se intente averiguar con los
datos aportados el contrato de alquiler del taller ilegal o el tipo de actividad autorizada
en el mismo.
Antonio Ortolá Ortolá comunica que se tiene en cuenta y se está procediendo a su
vigilancia.

Miryam Sánchez Gragera de la AAVV La Aduana grupo Lourdes, solicita que se pode
o quite el  ficus que se encuentra en la entrada al  túnel  y da a ADIF y Carretera
Nacional. Este Ficus está en terrero municipal.

Si se puede reforzar la señal de Galibo del puente, o visible o sonoro ya que durante
esta semana algún camión o autobús no hace caso de la señal, intentan pasar y se
atascan, teniendo que hacer marcha atrás y deteriorando las paredes o provocando
desperfectos.

Poner un Badén, en el Camí Sequiota con San Andrés, ya que los vehículos circulan
con demasiada velocidad.

Que  se  están  detectando  ya  la  presencia  de  mosquitos,  por  lo  que  se  solicita
información sobre los tratamientos que se realizan contra estas y otras plagas en el
Distrito Sur y en particular en grupo Lourdes y San Bernardo.

Baldeo de las calles de grupo Lourdes y San Bernardo y baldeo de los contenedores
de basura, ya que antes ponían pegatinas pero ahora no.

Pintar paso de cebra en la entrada al grupo Lourdes, rotonda Avda Valencia.

Jose L. Gómez Sánchez de la AAVV San Bernardo manifiesta que se han pintado
líneas amarillas en el Camí Pi Gros, pregunta si se podría continuar desde el eje de
Pi Gros hasta Almazora de modo que se terminara todo el trayecto.

Solicitar  la  colocación  de un paso elevado  de peatones en Avda.  Valencia,  zona
SATRA - LIMAC ya que es complicado y peligroso para los vecinos traspasar esta vía
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para coger el autobús. Están las marquesinas puestas en ambos sentidos pero no
hay cruce entre ellas ni regulación de tráfico. 

En cuanto a la iluminación de las zonas en penumbra junto a la caseta de la AAVV
San Bernardo con la instalación de un proyector, se estudie poner por lo menos dos,
ya que el problema son las pinadas de cada lado de la caseta las que provocan la
penumbra.

Joaquín Giner Pascual, vecino propuesto por el grupo municipal PSOE, indica que en
la calle pico Salvatierra, hay un solar quemado y no lo limpian, que se requiera su
limpieza. Que esta calle está llena de baches y en el solar hay suciedad y enseres.

Los vecinos de la calle Onda, piden información sobre cuando y donde se ubicará el
pi-pican cuando se quite por las obras.

Antonio Ortolá Ortolá, presidente le indica que estará en breve, y antes de cerrarlo
habrá otro en otro lugar.

Y siendo las 21:20 horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber
más  asuntos  que  tratar,  el  presidente  levanta  la  sesión,  de  todo  lo  cual,  como
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo junto con el
Presidente de la Junta Municipal de Distrito Sur.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

N.º de Acta 5 / 2024

Carácter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 27 - maig - 2024

Hora inici / fin 20:08 h - 21:20

Lloc Tinença Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals.

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

Veïns proposats pels Grups Polítics Municipals 

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE

Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP

Representants de las AV.

Miguel Angel Guillamón Naches AV. VERGE DEL LLEDÓ

José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO

Miryam Sánchez Gragera AV. LA ADUANA GRUPO LOURDES

Excusen la seua assistència 

María España Novoa Grup Polític PP

Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA

Alberto Ramos Renau AV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Gracia Rodríguez Moleno Vecin proposada per l’alcaldessa

No assisteixen

David Ariño Julián Veí propsat per l’alcaldessa

SECRETÀRIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Ordre del dia
1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de
Districte Sud de data 29 d’abril de 2024.
2n.- Informe del president.
3r.- Despatx extraordinari
4r.- Precs i preguntes

En la Tinença d'Alcaldia Sud, al carrer Ricardo Catalá, cantonada Joaquín Marqués,
sent les 20.08 hores del dia 27 de maig de 2024, sota la presidència d'Antonio Ortolá
Ortolá,  president  de la Junta i  Consell  del  districte Sud, es reuneixen els senyors i
senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de
Districte Sud, amb la meua assistència com a Secretària Delegada de la Junta per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia

1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de
Districte Sud de data 29 d’abril de 2024.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 29 de
d’abril de 2024, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2n. - Informe del president

Per part del President Antonio Ortolá Ortolá, s'adona d'algunes qüestions que es van
exposar en l'anterior Junta, com són les que se citen a continuació:

Miguel  Angel  Guillamón  Naches  AV  Verge  del  Lledó,  s'ha  realitzat  la  neteja  dels
cristalls als quals no es pot accedir de la AV Verge del Lledó el 10/05/2024.

Localització  de  l'hort  urbà  que  es  va  anul·lar  al  carrer  Onda  per  les  obres  d'una
residència de majors, de moment no s'ha definit localització definitiva per a la ubicació
del futur hort urbà.

José Luis Gómez Sánchez, AV San Bernardo, la neteja dels contenidors del final del
camí Pi Gros i vigilància activitat d'un taller tancat que és qui tira olis i fems. La neteja
es realitza amb assiduïtat i des de Policia Local es requerirà al servei UPROMA per a la
realització de les actuacions oportunes per a l'esbrinament i, si és el cas, denúncia dels
fets traslladats.
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Que en la plaça on es troba la AV San Bernardo continua havent-hi gent amb droga,
estant aquesta plaça molt concorreguda per veïns i menors. La Policia Local comunica
que s'ordenaran les vigilàncies oportunes per a la detecció, denúncia, si és el cas i
realització de quantes accions corresponguen per a evitar els fets denunciats.
En data 09/05/2024 es va publicar ordre de servei que es prolongarà fins al dia 26 de
maig per a augmentar la vigilància pel GIP en torns de vesprada i nit. Finalitzada la
vigilància es realitzarà informe de serveis.

Il·luminació de la zona de la caseta de l'Associació veïnal de la AV San Bernardo, ja
que a causa de la falta de llum, hi ha molta gent que es droga i tira xeringues i residus
en la plaça, sent un perill per a veïns i menors que utilitzen aquesta plaça, s'instal·larà
un projector per a adequar la il·luminació en la zona de la caseta.

Conveniència  de  la  sol·licitud  de  titularitat  municipal  a  Generalitat  de  la  CV18,  es
comunica que com ja es va dir en l'anterior junta de districte, el canvi de titularitat de la
carretera CV-18, comporta la cessió de la citada infraestructura per part de la GV a
favor  de  l'Ajuntament  de  Castelló.  A  nivell  tècnic  s'observa  que  la  infraestructura
compta  amb  un  manteniment  adequat,  amb  accés  a  vies  municipals,  instal·lació
d'enllumenat,  semàfors,  passos  de  vianants,  vegetació,  parades  de  bus,  cicloruta.
S'informa que qualsevol petició se li pot traslladar al titular de la via.
El tràmit del canvi de titularitat, és un tràmit llarg que requereix del consens entre totes
dues parts. Indicar que l'Ajuntament no disposa actualment, ni en previsió, de partides
econòmiques per al manteniment de les carreteres d'altres administracions i que això
afectarà el balanç econòmic futur de l'Ajuntament.
A nivell tècnic no es justifica aquesta actuació.

Constantino Muñoz Alarcón, representant de AV Santa Teresa, neteja i retirada de fem
del passatge del barranc. Tant el llit com els tubs que circulen sota el camí Molins estan
nets.
Es girarà visita d'inspecció per a la reposició l'espill trencat en carrer Pou Progrés.

Miryam Sánchez Gragera, de la AV la Aduana grup Lourdes, la neteja del carrer Torre-
xiva fins a carrer Sucaina i Vallibona, així com el passadís, calga esbrossar perquè està
ple d'herbes. S'ha donat trasllat a l'empresa concessionària per a la seua neteja.
Requeriment a ADIF de l'arranjament de tanques del tren amb forats que es troben en
confrontants a aquest  passadís en carrer  Torre-xiva.  Es trasllada la  petició  a ADIF
perquè en prengueu coneixement i efectes oportuns.

Molts gats en la zona del Family Cash, Camí Sequiota i descampats de voltant, que es
prenga mesures d'esterilització o qualsevol altra. En relació amb les colònies de gats
en zona del Family Cash, descampats de alrederos i Camí Sequiota, s'informe que no
existeixen colònies autoritzades en els voltants.
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Les esterilitzacions amb càrrec al pressupost municipal s'han de realitzar a través de
les Associacions Protectores d'Animals que perceben la subvenció anual (Animals De
carrer, Amics dels Animals (ASPAC) i Petjades De carrer).
Elles,  els  seus  associats  i  personal  col·laborador  són  els  qui  s'encarreguen  de  la
recollida dels gats, la seua esterilització i posterior devolució al seu hàbitat original. Si
la quantitat de felins augmenta desproporcionadament, s'ha observat que és perquè hi
ha persones que els alimenten de continu, per la qual cosa els acostumen a anar als
llocs on troben el menjar i una vegada està assegurada, es reprodueixen amb més
rapidesa. Els gats de carrer no solen deixar-se veure a no ser per aquest motiu.
Si des de qualsevol Associació Veïnal, hi ha alguna persona que desitge encarregar-se
de la recollida d'aquests animals poden posar-se en contacte amb alguna de les tres
Associacions  Protectores  d'Animals  que  gestionen  aquestes  colònies,  però  les
molèsties no cessaran mentre es continue alimentant als felins sense cap control.
Seria convenient, que la Policia Local realitzara vigilància en la zona, a fi de detectar a
la persona que alimenta i poder-li estendre el butlletí de denúncia per l'incompliment de
l'ordenança municipal  de tinença d'animals en l'article dels quals 57.19) estableix la
prohibició d'alimentar a animals silvestres.

Alberto Ramos Renau, representant de AV San Jaime grup Roquetes, canvi dels rètols
dels carrers del grup que són de metall, per rètols en ceràmica i que des que es va
instal·lar el clavegueram en Camí Sant Jaume, hi ha molts sots i estan eixint més, que
s'asfalte  de  nou.  Es  revisaran  els  rètols  que  falten  i  es  demanarà  pressupost  al
proveïdor per a canviar-los quan es reben. Quant als sots, es revisarà el clavegueram
per a veure l'origen del problema.

Patrícia Puerta Barberá, representant del grup municipal PSOE, canvi dels contenidors
del carrer L’illa Baleato a la vorera de l'institut, amb la finalitat que estiguen tots junts ja
que donen a una guarderia infantil  i  directament a habitatges sent insalubre i tenint
molta olor a l'estiu i utilitzar eixe espai per a parada d'autobusos escolars. Es dona avís
a l'empresa perquè es procedisca al canvi d'ubicació sol·licitat.

Llevar el rebaixe per a persones amb discapacitat del carrer Manuel Azaña, al costat
del CEIP Estepar, ja que no hi ha pas de zebra ni rebaixe en la vorera de davant.
Consultat amb mobilitat, s'informa que no s'eliminarà sinó implementar un altre per a
crear un pas de vianants en els voltants del col·legi.

Canviar tots els contenidors del carrer Manuel Azaña situats en l'1 bis, a uns metres
més  amunt,  al  costat  de  la  plaça  aparcament  persones  amb discapacitat,  lloc  just
cantonada on està la cuina del CEIP Estepar. Inspeccionada la zona es considera que
la  ubicació  dels  contenidors  és  correcta  i  que  a  més,  just  a  uns  metres  d'on  se
sol·liciten situar els mateixos, es troba una altra bateria de contenidors.
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Arranjament de bol·lards arrancats en tot el barri sobretot al carrer Manuel Azaña al
costat de CEIP Estepar i en l'eixida del CEIP Armelles (infantil). S'ha realitzat inspecció
de  la  zona  indicada  i  es  procedeix  a  demanar  pressupost  dels  bol·lards  que  es
necessiten al proveïdor per a reposar-los.

Requerir a l'empresa de telefonia que arregle la trapa en carrer Manuel Azaña, ja que
està eixida  del  seu lloc  i  és perillós.  Es requereix  a l'empresa de telefonia  perquè
arregle la trapa del citat carrer.

Que es recullen les restes de fem que hi ha fora dels contenidors al costat del CEIP
Estepar carrer Manuel Azaña. S'ha donat avís a l'empresa concessionària per a la seua
recollida. Igualment s'informa que assíduament es recullen les restes de fem que hi ha
fora dels contenidors ja que inspeccionada la zona no estan les restes que apareixen
en les fotos aportades.

Arranjament de voreres i vorades trencades, ratlles grogues de gual sense pintar o
despintadas al carrer Manuel Azaña, al costat del CEIP Estepar. Es revisarà la vorera i
el que estiga en mal estat s'esmenarà. El repintat de les ratlles grogues del gual és a
demanda  del  titular  d'aquest.  Ha  de  sol·licitar  el  seu  repintat  i  abonar  la  taxa
corresponent per a això.

La placeta en el passatge Llevant, darrere de carrer L’Illa Baletao, hi ha molta brutícia,
cacas de gos, xavals fent botelló i consumint drogues, es vigile la zona i es netege i es
col·loquen les papereres.  Inspeccionada la zona el  16/05/2024 es considera que la
neteja és correcta. La zona es neteja de Dilluns a Dissabte. S'ha sol·licitat la instal·lació
de tres papereres en la zona indicada.

Arranjament o reposició dels bancs de la plaça L’Illa Baleato, estan bruts, trencats i
amb pintura alçada. Es procedirà com més prompte millor a la seua adequació.
Informe del perquè els contenidors d'orgànics enfront del CEIP Armelles els col·loquen
tan fora de la línia de contenidors, és perillós per al trànsit viari. Es col·loquen fora de la
línia de contenidors perquè el camió és robotitzat i no pot acostar-se més a causa de la
presència d'obstacles.
Informació sobre com està el tema de les obres de reforma del CEIP Armelles. No es
pot oferir cap informació de caràcter tècnic en aquesta aspecte.

Que al costat de la claveguera de la plaça L’Illa Baletao hi ha un forat perillós i els
bancs de la plaça estan bruts, sense pintura i deteriorats, que es canvien o arreglen.
Quant al forat, s'ha passat avís als companys d'obres perquè solucionen el problema.
Respecte als bancs, es procedirà com més prompte millor a la seua adequació.

En la zona de cesped, on es troben les casetes de llum de la plaça L’Illa Baleato,
s'entolla la zona perquè el reg està malament amb el risc que comporta que estiga eixa
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zona inundada  al  costat  de la  llum.  Es revisa  el  reg i  la  programació  per  a  evitar
embassades.

Que s'arregle el  pati  del  CEIP Armelles front  Illa Baletao,  el  sòl  està completament
alçat, sent inaccessible per a xiquetes i xiquets que utilitzen cadira de rodes, a més del
risc que comporta caigudes de la resta de xiquetes i xiquets pel mal estat. Actualment,
s'està avaluant l'estat del pati per a identificar les àrees que requereixen reparacions o
millores. Aquest procés d'avaluació permetrà determinar les necessitats específiques i
planificar les actuacions necessàries per a assegurar que el pati complisca amb els
estàndards de seguretat i qualitat. A més, s'ha sol·licitat pressupostos per a dur a terme
les reparacions i millores identificades.

Queixa veïnal sobre un gual temporal de l'empresa ENINTER, no entren vehicles, hi ha
escaló,  ho tenen de magatzem i  aparquen les seues furgonetes i  cotxes en aquest
gual,  i  en  la  càrrega  i  descàrrega  de  davant.  Es  comunica  que  s'inspeccionarà  i
revisarà  la  concessió  de gual  temporal,  i  des de Policia  Local  comuniquen que es
destinarà el servei de trànsit oportú per a establir mesures de control de trànsit.

3r.- Despatx extraordinari

No hi ha cap assumpte de Despatx Extraordinari.

4r.- Precs i preguntes.

Miguel Angel Guillamón Naches de la AV Verge del Lledó, manifesta que quant a la
contestació de la col·locació de l'hort urbà al carrer Onda, es va mantindre una reunió
amb el Regidor i el Director de Serveis Públics i van manifestar que se situaria en el
terrer al costat del Family Cash, que s'anava a destinar a pàrquing dissuasiu, és a dir,
meitat del terreny per a pàrquing i meitat per a hort urbà.

Manifesta el seu desacord amb la manera de gestionar ara els horts urbans, ja que pel
que sembla les parcel·les les adjudicarà el Consell Agrari Municipal. Manifesta que els
horts urbans en els barris s'ha de donar preferència a la proximitat dels veïns i ser
utilitzats per ells, també gestionar-se com s'estava gestionant, des de l'Associació per
rigorós ordre de sol·licitud.
Que se sol·licite informació sobre aquest tema.

Al carrer Panderola amb carrer Rio Ebre hi ha un taller il·legal. Aquest local pertanyia a
tallers Beser i Altaba, que estaven en Ctra. Nacional Wok Real, sol·licita que es realitze
la vigilància  per la  policia  local  que corresponga i  s'intente esbrinar  amb les dades
aportades el contracte de lloguer del taller il·legal o el tipus d'activitat autoritzada en
aquest.
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Antonio  Ortolá  Ortolá  comunica  que  es  té  en  compte  i  s'està  procedint  a  la  seua
vigilància.

Miryam Sánchez Gragera de la AV La Aduana grup Lourdes, sol·licita que es pode o
lleve el ficus que es troba en l'entrada al tunel i  dona a ADIF i Carretera Nacional.
Aquest Ficus està en terrer municipal.

Si es pot reforçar el senyal de Galibo del pont, o visible o sonor ja que durant aquesta
setmana algun camió o autobús no fa cas del senyal, intenten passar i s'embossen,
havent de fer marxa arrere i deteriorant les parets o provocant desperfectes.

Posar un Gual, en el Camí Sequiota amb Sant Andrés, ja que els vehicles circulen amb
massa velocitat.

Que  s'estan  detectant  ja  la  presència  de  mosquits,  per  la  qual  cosa  se  sol·licita
informació sobre els tractaments que es realitzen contra aquestes i altres plagues en el
Districte Sud i en particular en grup Lourdes i Sant Bernardo.

Aigualeig dels carrers de grup Lourdes i Sant Bernardo i aigualeig dels contenidors de
fem, ja que abans posaven adhesius però ara no.

Pintar pas de zebra en l'entrada al grup Lourdes, rotonda Avda València.

Jose L.  Gómez Sánchez de la  AV San Bernardo manifesta que s'han pintat  línies
grogues en el Camí Pi Gros, pregunta si es podria continuar des de l'eix de Pi Gros fins
a Almassora de manera que s'acabara tot el trajecte.

Sol·licitar la col·locació d'un pas elevat de vianants en Av. València,  zona SATRA -
LIMAC ja que és complicat i perillós per als veïns traspassar aquesta via per a agafar
l'autobús.  Estan  les  marquesines  posades  en  tots  dos  sentits  però  no  hi  ha
encreuament entre elles ni regulació de trànsit.

Quant a la il·luminació de les zones en penombra al costat de la caseta de la AV San
Bernardo amb la  instal·lació  d'un projector,  s'estudie  posar  almenys dos,  ja  que el
problema són les pinedes de cada costat de la caseta les que provoquen la penombra.

Joaquín Giner Pascual, veí proposat pel grup municipal PSOE, indica que al carrer Pico
Salvatierra, hi ha un solar cremat i no el netegen, que es requerisca la seua neteja.
Que aquest carrer està ple de sots i en el solar hi ha brutícia i estris.

Els veïns del carrer Onda, demanen informació sobre quan i on se situarà el pipican
quan es lleve per les obres.
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Antonio Ortolá Ortolá, president li indica que estarà en breu, i abans de tancar-ho hi
haurà un altre en un altre lloc.

I sent les 21.20 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per no haver-hi més
assumptes que tractar, el president alça la sessió, de tot això, com a Secretària en
done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que signe juntament amb el
President de la Junta Municipal de Districte Sud.
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